

## Contents

### *Engineering*

- Pogrebnyaya I.A., Mikhailova S.V.** The Advantages and Efficiency of Using a Hydraulic Pumping Unit in Comparison with Small Pumps..... 5

### *Economic Sciences*

- Buneeva M.V., Komarova A.V., Sidelnikov G.L.** The Influence of Cooperative Communities on the Economic Development in Conditions of Market Instability..... 10
- Mohammad Majid Ali Mohammad** Modern Problems of Economic Science..... 14
- Semenova Yu.E., Ostrovskaya E.N., Panova A.Yu.** Transformation of the Labor Market in the Context of Digitalization of the Economy ..... 18
- Voronkova O.V.** Priorities of Russia's Foreign Economic Activity..... 22

## Содержание

### *Машиностроение*

- Погребная И.А., Михайлова С.В.** Преимущества и эффективность использования гидропривода в соотношении с малогабаритными насосами ..... 5

### *Экономические науки*

- Бунеева М.В., Комарова А.В., Сидельников Г.Л.** Влияние кооперативных сообществ на развитие экономики в условиях нестабильности рынков ..... 10
- Мохаммад Али Маджид Мохаммад** Современные проблемы экономической науки..... 14
- Семенова Ю.Е., Островская Е.Н., Панова А.Ю.** Трансформация рынка труда в условиях цифровизации экономики ..... 18
- Воронкова О.В.** Приоритеты внешнеэкономической деятельности России ..... 22